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Mötesanteckningar – Prefektråd SCI-skolan 

Datum för mötet: 2022-02-08 – 15.00-17.00 
 

Plats för mötet Konferensrum Galaxen, Lindstedtsvägen 25 
 

Närvarande: Sandra Di Rocco, skolchef 
Mark Pearce, vice skolchef FFA 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Anna Delin, vice skolchef FA 
Helene Rune, administrativ chef 
Pär Olsson, prefekt Fysik 
Mats Boij, prefekt Matematik 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik 
Oscar Tjernberg, prefekt Tillämpad fysik 
Jonna Holmlund Åsman, ledningsstöd SCI 
 

Övrigt närvarande:  
Frånvarande:  
 

 Föredragande 

1. Information från skolan 
Kvalitetsdialogen  
Vice skolchef FFA meddelar att vi fått ut riktlinje för 
anställningsordning på remiss, sista dag att återkomma är imorgon och 
rådet kommer att få ta del av kommentarerna som FFA skickar från 
skolan. 
 
Centraverksamhet 
På skolchefsrådet diskuterades KTHs hantering och styrning av våra 
centraverksamheter, bland annat berördes styrgruppernas mandat, 
förtydligande av processer etcetera. Snart kommer arbetet att 
färdigställas. 
 
Återgång till campus  
för administrationen diskuteras centralt bland annat distansavtal. 
Dessa avtal ska ses som en möjlighet snarare än en rättighet och ska 
helst skrivas flexibelt, max 6 månader i taget. 
 
Rådet diskuterar förutsättningarna för verksamheten att återgå till 
verksamhet på campus, fokus kommer framåt att läggas på att få 
personalen åter till fysisk närvaro. 
 
Bisysslor  
Rådet diskuterar doktoranders engagemang i företag vid sidan av sin 
anställning samt hur olika lösningar skulle slå både mot enskilda 
individer såväl som mot verksamheten i stort och vilka lösningar som 
kan vara aktuella. 

Sandra Di Rocco 
Mark Pearce 
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Anställda med transaktioner till egna företag  
Diskussionen om Bisysslor fortsätter. Vissa ändringar föreslås och 
kommer att diskuteras vidare nästa gång. 
 
Postdoktorrekrytering  
Det har kommit en revidering av anställningsordningen om 
postdoktorer vilken innebär att anställningslängden ökas och avser nu 
minst 2 år och max 3 år. Befintliga anställningar som löper ut innan 1 
oktober kan inte förlängas enligt de nya reglerna, anställningar som tar 
slut senare får förlängas. Det finns möjlighet att förlänga anställningen 
motsvarande eventuellt frånvaro (giltiga skäl ska föreligga), dock finns 
inget krav på förlängning.  
 
Säkerhetsläget på campus  
Rådet diskuterar den senaste tidens utveckling av stölder och brott på 
campus.  

  
2. Information och frågor från institutionerna 

Lokala förhandsgranskare inför disputation 
Inom vissa fält finns svårigheter att hitta personer som är tillräckligt 
insatta i ämnet utan att då också vara jäviga. Regeln säger  
att jäv föreligger bland annat om sampublicering skett inom de senaste 
5 åren.  
 
Oanmälda besök i labben  
Den senaste tiden har oanmälda besök gjorts i våra labb där personerna 
säger sig ha fått intyg från rektor för besöket. Skolchef önskar ta del av 
breven för att kunna spåra vart det kommer ifrån.  
 
Workshop RAE 
Rådet diskuterar höstens workshops gällande handlingsplan kopplat till 
RAE.  
 

 
 

3. Övriga frågor 
Inga övriga frågor lyftes. 
 

 

4. Nästa möte 
2022-02-22 klockan 15.00-17.00 på AlbaNova C5:3031  
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